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Protokół nr XXXIII 
z sesji Rady Miasta Rybnika z dnia 20 marca 2013 roku 

 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. /Głosowanie 1-2/ 
3. Informacja Prezydenta o pracach w mieście.  
4. Informacja na temat spółek z udziałem Miasta Rybnika za 2012 rok.  
5. Przedstawienie informacji z działalności policji i innych powiatowych służb, inspekcji i straży na terenie 

Miasta Rybnika w 2012 roku oraz oceny stanu zabezpieczenia przeciwpowodziowego Miasta Rybnika. 
6. Zmiany w budżecie Miasta Rybnika na 2013 rok. /Głosowanie 3/ 
7. Zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Rybnika. /Głosowanie 4/ 
8. Udzielenie dotacji celowej z budżetu Miasta Rybnika na rok 2013 na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, nie stanowiących własności gminy. 
/Głosowanie 5/ 

9. Wystąpienie z wnioskiem do Wojewody Śląskiego o komunalizację. /Głosowanie 6/ 
10. Zbycie, oddanie w użytkowanie wieczyste oraz nabycie nieruchomości. /Głosowanie 7/ 
11. Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Rybnika dla określonych 

terenów. /Głosowanie 8-14/  
12. Ogłoszenie jednolitego tekstu uchwały w sprawie statutu dzielnicy: 

a) Boguszowice Osiedle, /Głosowanie 15/ 
b) Boguszowice Stare, /Głosowanie 16 
c) Chwałęcice, /Głosowanie 17/ 
d) Chwałowice, /Głosowanie 18/ 
e) Golejów, /Głosowanie 19/ 
f) Gotartowice, /Głosowanie 20/ 
g) Grabownia, /Głosowanie 21/ 
h) Kamień, /Głosowanie 22/ 
i) Kłokocin, /Głosowanie 23/ 
j) Ligota – Ligocka Kuźnia, /Głosowanie 24/ 
k) Maroko-Nowiny, /Głosowanie 25/ 
l) Meksyk, /Głosowanie 26/ 
m) Niedobczyce, /Głosowanie 27/ 
n) Niewiadom, /Głosowanie 28/ 
o) Ochojec, /Głosowanie 29/ 
p) Orzepowice, /Głosowanie 30/ 
q) Paruszowiec-Piaski, /Głosowanie 31/ 
r) Popielów, /Głosowanie 32/ 
s) Radziejów, /Głosowanie 33/ 
t) Rybnicka Kuźnia, /Głosowanie 34/ 
u) Rybnik-Północ, /Głosowanie 35/ 
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v) Smolna, /Głosowanie 36/ 
w) Stodoły, /Głosowanie 37/ 
x) Śródmieście, /Głosowanie 38/ 
y) Wielopole, /Głosowanie 39/ 
z) Zamysłów, /Głosowanie 40/ 
ź)  Zebrzydowice. /Głosowanie 41/ 

13. Ustalenie miesięcznego wynagrodzenia Prezydenta Miasta Rybnika. /Głosowanie 42/ 
14. Rozpatrzenie skargi na Dyrektora Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Rybniku. /Głosowanie 43/ 
15. Wnioski, oświadczenia, interpelacje i pytania radnych. 
16. Zakończenie sesji. 
 
.  

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta o godz. 16:00 otwarł obrady Rady Miasta, powitał 
wszystkich zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdził, że obecnych jest 23 radnych, w związku z czym 
obrady będą prawomocne. 
 
O godz. 16:05 przybyli Radni Wojciech Kiljańczyk oraz Dariusz Laska. 
 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że do protokołu z ostatniej sesji złożyła 
uwagę Radna Monika Krakowczyk-Piotrowska. Uwaga polegała na dopisaniu do protokołu po odpowiedzi Pana 
Prezydenta na zgłoszoną przez Radną interpelację dot. wprowadzenia opłat od wpłat gotówkowych w kasie 
Urzędu Miasta zdania, że Radna dba o interes mieszkańców. Poinformował również, że słowa te nie zostały 
nagrane w systemie rejestrującym. Następnie dodał, że Stanisław Jaszczuk – Wiceprzewodniczący Rady Miasta, 
który prowadził ostatnią sesję, również nie słyszał tych słów. 
 
Monika Krakowczyk-Piotrowska – Radna Miasta Rybnika: „My ślę, że te słowa się nie nagrały, ponieważ 
nie miałam włączonego mikrofonu.” 
 
Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika: „Od pewnego czasu psuje się nam maszyna nagrywająca. 
Mam nagraną poprzednią sesję i tę również będę nagrywał. Proponuję, aby tę uwagę przenieść na następną sesję. 
Odsłuchamy sesję z naszego dyktafonu, następnie przedstawimy to Panu Przewodniczącemu i ewentualnie 
postanowimy co z tym dalej zrobimy.” 
 
Piotr Kuczera – Radny Miasta Rybnika: „Pani Radna twierdzi, że słowa te padły, a Pan Jaszczuk, który 
ostatnio prowadził sesję być może mógł ich nie dosłyszeć. Ładnym zwyczajem jest wzajemnie zaufanie. Świat 
się nie zawali jeżeli to zdanie zostanie dopisane do protokołu. Myślę, że ta dyskusja jest niepotrzebna. Dopiszmy 
wypowiedź Pani Radnej do protokołu, a następnie protokół zostanie przyjęty i nie będzie żadnego problemu.” 
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika: „Chciałbym zapytać Radnego Jaszczuka, co było po tym 
powiedziane i kto to powiedział?” 
 
Stanisław Jaszczuk – Wiceprzewodniczący Rady Miasta: „Pani Radna wniosła uwagę po wypowiedzi Pana 
Prezydenta, kiedy nie udzieliłem jej głosu. Nie chodzi o treść wypowiedzi tylko o pewną zasadę. Gdybyśmy 
przyjęli poprawkę, którą wniosła Pani Radna, to musielibyśmy się zgodzić na złamanie zasady, że protokół 
zawiera to co było powiedziane w oficjalnych wypowiedziach kiedy radny został dopuszczony do głosu. Pani 
Radna, z całym szacunkiem, ale po pierwsze nie nagrało się to na nośniku, który oficjalnie rejestruje nasze 
obrady, a po drugie była to wypowiedź, kiedy nie była Pani dopuszczona do głosu. Wnioskuję to z tego, co Pani 
zapisała w projekcie protokołu, bo wpisała to Pani po wypowiedzi Prezydenta, czyli po odpowiedzi na Pani głos. 
Nie możemy przyjmować zasady, że każdy może swoje przemyślenia, dyskusje i słowa wpisywać gdzie chce  
i kiedy chce do protokołu, albo jakiekolwiek luźne przemyślenia czy rozmowy radnych. Musi być przyjęta jakaś 
zasada. Do protokołu powinno być wpisywane to, co jest przedmiotem oficjalnej wypowiedzi, to co jest 
weryfikowalne poprzez nasze nośniki. Uważam, że absolutnie jest niedopuszczalna sytuacja, którą 
zaproponował Radny Kołodziejczyk i traktuję to bardziej w kategoriach żartu i poczucia humoru Pana Radnego, 
że to co on nagrywa będzie przedmiotem weryfikacji, ponieważ każdy z nas może nagrywać co chce i kiedy 
chce i wyłączać dyktafon kiedy chce i jak chce. Nie zarzucam nikomu manipulacji. Chodzi tutaj o pewne 
przestrzeganie reguł. Absolutnie jestem przeciwny, żeby dopuszczać wpisywanie uwag, które nie są do 
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zweryfikowania w oparciu o oficjalne nagranie. Nie mogę się zgodzić na tego rodzaju korektę. Nie wnikam  
w treść tej uwagi, tutaj chodzi o zasadę.” 
 
Monika Krakowczyk-Piotrowska – Radna Miasta Rybnika: „Cały problem polega na tym, że jeżeli 
zadajemy pytania Panu Prezydentowi, który następnie na nie odpowiada i wyraża swoje opinie z którymi 
możemy się nie zgadzać, to nie mamy możliwości żeby natychmiast odpowiedzieć. W związku z tym proponuję, 
aby wprowadzić taką zasadę, że jeżeli ktoś chce ad vocem zabrać głos, to żeby było to możliwe, a nie trzeba 
było czekać na koniec kolejki. Takiej zasady nie stosujemy w tym gremium.” 
 
Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika: „Chciałem powiedzieć Panu Radnemu Jaszczukowi, że 
wprawdzie mam bardzo duże poczucie humoru, natomiast sesji Rady Miasta Rybnika nie traktuję w kategoriach 
humorystycznych.” 
 
Piotr Kuczera – Radny Miasta Rybnika: „Chciałem powrócić do mojego apelu i proszę o wykazanie 
minimum dobrej woli, bo naprawdę sprzeczamy się o rzeczy dość dziwne. Jeżeli Radna stwierdziła, że coś 
powiedziała, wokół koledzy słyszeli, to chyba to nie zawali tego protokołu i nie spowoduje, że będzie tam 
niewiadomo jaka wypowiedź.” 
 
Krystyna Stokłosa – Radna Miasta Rybnika: „Panie Jaszczuk jak wysiadła nam aparatura nagrywająca, to 
protokół zakończyliśmy na tym momencie kiedy była nagrywana, a dalej nie sporządzaliśmy już protokołu 
ponieważ nie było nośników z których można byłoby odczytać nasze wypowiedzi?” 
 
Stanisław Jaszczuk – Wiceprzewodniczący Rady Miasta: „Nagranie sesji jest pełne, także nie ma co do tego 
wątpliwości. Przesłuchałem nagranie i nie da się stwierdzić, że taka wypowiedź była. Dyskusja jest nad tym czy 
do protokołu radny może wnosić cokolwiek, co jest powiedziane poza oficjalną wypowiedzią. Musi być jakaś 
zasada i takiej reguły nie można łamać, tylko trzeba dopuszczać to, co jest oficjalnie wypowiedziane. Być może 
ja popełniłem jakąś gafę. Musimy trzymać się zasady i rejestrować w protokole to, co da się zweryfikować  
w jakikolwiek sposób.” 
 
Henryk Ryszka – Radny Miasta Rybnika poinformował, że Radni również nie słyszeli wypowiedzi Radnej 
Moniki Krakowczyk-Piotrowskiej.  
 
Jan Mura – Wiceprzewodniczący Rady Miasta: „Wydaje mi się, że wprowadzenie takiej korekty jest 
niedopuszczalne. Spróbujmy ważne sprawy kierować do Pana Prezydenta na piśmie i dostaniemy odpowiedź 
również na piśmie. Wówczas nie będzie problemu.” 
 
Krystyna Stokłosa – Radna Miasta Rybnika: „Panie Jaszczuk myślę, że myśmy się nie zrozumieli. Wiadomo, 
że słowa Radnej Moniki Krakowczyk-Piotrowskiej nie zostały nagrane. Kiedy wysiadła nam aparatura 
nagrywająca, to przecież protokół nie skończył się na tym momencie kiedy było nagrywane, więc jak 
zweryfikowaliśmy o czym radni rozmawiali? Nie mieliśmy co do tego żadnych obiekcji.” 
 
Piotr Kuczera – Radny Miasta Rybnika: „Klub PO pokazał dobrą wolę jeżeli chodzi o protokół, który się nie 
nagrał – rozumiemy, że była awaria, zdarzają się tego typu wypadki. Chodzi o jedno zdanie, które jest 
powiązane ze wcześniejszą wypowiedzią oraz odpowiedzią Pana Prezydenta.” 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem uwagi złożonej przez Radną Monikę Krakowczyk-Piotrowską: 
/Głosowanie 1/ 
Za – 10 radnych  
Przeciw – 15 radnych 
Wstrzymał się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem protokołu z sesji Rady Miasta z dnia 27 lutego br.: /Głosowanie 2/ 
Za – 15 radnych  
Przeciw – 10 radnych  
Wstrzymało się – 0 
 
3. Informacja Prezydenta o pracach w mieście.  
 
Ewa Ryszka – Zastępca Prezydenta Miasta: „Roboty budowlane w trakcie realizacji: adaptacja budynku przy 
ul. Rzecznej w Rybniku na potrzeby realizacji zadań związanych z gospodarką komunalną, roboty remontowe  
w wybranych pomieszczeniach w budynku Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publicznej, termomodernizacja 
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budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 3 w Rybniku – Ochojcu, wymiana stolarki okiennej i drzwi 
zewnętrznych w budynku Warsztatów Mechanicznych RCEZ, remont elewacji budynku Szkoły Podstawowej  
nr 1 przy ul. Bolesława Chrobrego, wymiana wewnętrznej instalacji elektrycznej oświetlenia scenicznego, 
wymiana balustrady i roboty malarskie w budynku Domu Kultury w Chwałowicach, remont części ogrodzenia  
i nawierzchni parkingu na terenie Zespołu Szkół nr 2 w dzielnicy Rybnik-Północ i opracowanie dokumentacji 
projektowej oraz budowa na jej podstawie sali ćwiczeń w ramach adaptacji budynku Zespołu Szkół 
Budowlanych w dzielnicy Meksyk na potrzeby OPP „Zespół Przygoda”. 
Ogłoszone przetargi: modernizacja kąpieliska RUDA oraz modernizacja i przebudowa Targowiska Miejskiego  
w Rybniku przy ul. Hallera. 
Roboty w realizacji: przebudowa ul. Żorskiej i Wodzisławskiej, remont ul. Drobnego i drogi bocznej  
ul. Moniuszki, opracowanie  projektu budowlano-wykonawczego przebudowy ul.  Rudzkiej na odcinku od  
Obwodnicy   Rudzka -  Gliwicka   do  granic  Miasta   wraz  z   obiektem mostowym, opracowanie   projektu    
budowlano-wykonawczego  Regionalnej   Drogi   Racibórz-Pszczyna. 
W trakcie mamy przetargi na: remont wiaduktu drogowego w ciągu ul. Bieli, remont ul. Gzelskiej, remont 
nawierzchni asfaltowych po wyłomach zimowych, przebudowę przepustu na ul. KEN, rozbudowę  
ul. Narutowicza, przebudowę ul. Prostej, przygotowanie układu komunikacyjnego do rewitalizacji ulic 
Sobieskiego – Powstańców, przebudowę ul. Wielopolskiej, wykonanie oznakowania poziomego na terenie 
Miasta Rybnika oraz dostawę elementów betonowych dla Rad Dzielnic.  
Przetargi w przygotowaniu na przebudowę ul. Podmiejskiej i ul. Niepodległości. 
Pan Prezydent, jeszcze podczas swojej obecności spotkał się z Panem Robertem Gałązką - nowo wybranym 
Prezesem Zarządu EDF. Były prowadzone wstępne rozmowy, natomiast ze względu na nieobecność Pana 
Prezydenta, rozmowy te zostały przesunięte. Panu Prezesowi zostały przedstawione problemy związane  
z miastem, również próbowaliśmy określić współpracę pomiędzy EDF, a miastem.     
Wzrosło bezrobocie w okresie od stycznia do miesiąca bieżącego. W tym czasie zarejestrowało się ponad  
450 osób. Poziom bezrobocia jest na poziomie 8,8%. Jest to najniższy poziom bezrobocia w naszym 
subregionie. Dnia 28 marca br. będziemy organizować kolejny jarmark ofert pracy oraz targi pracy. Tego typu 
imprezy cieszą się dużym powodzeniem. Mamy nadzieję, że i tym razem będzie wiele osób odwiedzających i że 
w rozmowach z pracodawcami znajdą ofertę dla siebie.” 
 
4. Informacja na temat spółek z udziałem Miasta Rybnika za 2012 rok.  
 
Ewa Ryszka – Zastępca Prezydenta Miasta przedstawiła przedmiotowy punkt. 
 

Nazwa  
Data 

przystąpienia  
do Spółki 

Wysokość 
kapitału 

podstawowego 

Wartość 
jednostkowa 
udziału (zł) 

Ilo ść 
udziałów 

Kwota (zł) 

Spółka  "HOSSA" 
sp. z o.o. z siedzibą                     

w Rybniku 
05.10.1990 r. 1 163 000 zł 500 zł 2 326 1 163 000 zł 

Spółka "MAĆKO"  
sp. z o.o. w likwidacji                  
z siedzibą w Zabrzu 

14.07.1999 r. 8 500 000 zł 50 zł 668 33 400  zł 

Przedsiębiorstwo 
Wodociągów  
i Kanalizacji                 

sp. z o.o. z siedzibą                      
w Rybniku 

02.12.1999 r. 598 248 500 zł 500 zł 1 183 913 591 956 500 zł 

Spółka PRInż-1  
sp. z o.o. z siedzibą                      

w Katowicach 
27.10.2007 r. 17 922 700 zł 100 zł 289 28 900 zł 

Spółka Obrotu 
Energią  

sp. z o.o. z siedzibą  
w Rybniku 

20.04.2011 r. 250 000 zł 100 zł 500 50 000 zł 
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5. Przedstawienie informacji z działalności policji i innych powiatowych służb, inspekcji i straży na terenie 
Miasta Rybnika w 2012 roku oraz oceny stanu zabezpieczenia przeciwpowodziowego Miasta Rybnika. 
 
Henryk Cebula – Przewodniczący Komisji Samorządu i Bezpieczeństwa: „W dniu 18 marca br. odbyło się 
wspólne posiedzenie Komisji Samorządu i Bezpieczeństwa oraz Bezpieczeństwa i Porządku, na które zostali 
zaproszeni wszyscy Radni. Podczas tego posiedzenia sprawozdanie złożyli: Komendant Policji, Przedstawiciel 
Państwowej Straży Pożarnej, Komendant Straży Miejskiej, Przedstawiciel Powiatowego Inspektoratu Nadzoru 
Budowlanego, Przedstawiciel Powiatowego Inspektora Sanitarnego, Przedstawiciel Powiatowego Inspektora 
Weterynarii, Powiatowy Rzecznik Konsumentów, Prokurator Rejonowy, Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy 
oraz Naczelnik Zarządzania Kryzysowego i Ochrony Ludności Urzędu Miasta Rybnika. W wyniku głosowania 
wszystkie powyższe sprawozdania zostały przyjęte.” 
 
6. Zmiany w budżecie Miasta Rybnika na 2013 rok. 
 
Bogusław Paszenda – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały. 
 
Michał Chmieliński – Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Krystyna Stokłosa – Radna Miasta Rybnika: „Pytałam na Komisji Finansów czego dotyczy korekta 5%  
EFRR - rozbudowa pływalni w Boguszowicach. Na Komisji usłyszałam, że była to kara, ale nie potrafiono mi 
bliżej określić czego ta kara dotyczyła. Obiecano mi, że zostanie to dopowiedziane na sesji.” 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „Ogłosiliśmy przetarg na roboty w 2007 r. Wówczas  
w ustawie o zamówieniach publicznych był warunek, który mówił, że w żądaniach zamawiającego można 
określić, aby wykonawca składający ofertę wykonał podobne przedsięwzięcia w jakieś wartości procentowej.  
W tym wypadku określili śmy to na 20% ceny brutto tego kosztorysu inwestorskiego. Warunek ten obowiązywał 
do 2009 roku, po tym czasie zmieniły się wyroki sądowe, które zdecydowały o zmianie zasad tego zapisu.  
Nie wolno było się już posługiwać procentowym zapisem, tylko należało się posługiwać konkretnym zapisem 
kwotowym (czyli zamiast np. 20% należy wpisać 5 mln). Natomiast dofinansowanie dostaliśmy dopiero w 2012 
roku. Postępowanie zrobiliśmy w 2007, zastosowaliśmy 20% cenę brutto, w roku 2009 zmieniły się zasady,  
a w 2012 r. było dofinansowanie. Kara za to, że nie dostosowaliśmy się do obowiązujących przepisów wynosi 
5%. Nie było sensu się odwoływać, ponieważ był to już 2012 rok, a postępowanie było z 2007 roku.” 
 
Krystyna Stokłosa – Radna Miasta Rybnika: „Rozumiem, że 20% potem policzyliśmy kwotowo?” 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „W specyfikacji istotnych warunków zamówienia 
określili śmy wartość procentową przedsięwzięcia, które było podobnie realizowane przez jakiegoś wykonawcę. 
W 2009 r. zmieniła się zasada i nie można już było określać procentowo, tylko kwotowo. Procent ten mógł 
wynosić 20%, ale trzeba było napisać konkretną kwotę w wysokości 5 mln.” 
 
Krystyna Stokłosa – Radna Miasta Rybnika: „Chciałabym zapytać o rozbudowę Remizy OSP w Wielopolu. 
Do samej kwestii czy ma ona być realizowana, nie mam żadnych uwag, natomiast uderzyło mnie to, że 
wydajemy 20 000 zł na opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej związanej z tą rozbudową, która 
określi koszt inwestycji i umożliwi podjęcie ewentualnej decyzji dot. rozbudowy i jej terminu. Proszę Państwa, 
jeżeli ja żeby podjąć decyzję dot. rozbudowy straży pożarnej, mam wydać 20 000 zł, to chyba coś jest nie tak. 
Jeśli decyduję się na wyłożenie takiej kwoty, to muszę być przekonana do tego, że ta rzeczowa remiza 
faktycznie powinna być rozbudowana. Natomiast w przypadku jaki mamy przedstawiony w uzasadnieniu do 
uchwały, moim zdaniem jest to nieracjonalne planowanie wydatków w tym budżecie.” 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „Jest kilka straży pożarnych w Rybniku, które działają 
bardzo aktywnie, nie żądając pieniędzy. Zaliczyć do nich można straż pożarną w Kamieniu oraz w Wielopolu. 
Strażacy potrzebują tej rozbudowy. Pomieszczenia te wykorzystywane są przez klub sportowy oraz przez 
strażaków. Brakuje pomieszczeń na działalność, która jest tam realizowana. Zadeklarowali, że tę całą rozbudowę 
wykonają własnym sumptem, natomiast poprosili żebyśmy wykonali dokumentację techniczną i ewentualnie 
zabezpieczyli materiały na budowę tego co sami wzniosą i wykończą. W tym roku jest możliwe sfinansowanie 
dokumentacji technicznej i uzyskanie pozwolenia na budowę oraz realizacja tego przedsięwzięcia ich siłami.” 
 
Krystyna Stokłosa – Radna Miasta Rybnika: „ Mam wrażenie, że posługujemy się polskim językiem, ale 
zupełnie się nie rozumiemy. Nie mam obiekcji co do tego, że ta remiza ma być rozbudowana. Tylko czytam 
uzasadnienie, które dla mnie jest nielogiczne. Przecież sam Pan powiedział, że będzie to wykonywane ich 
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sumptem, to dlaczego my mamy ewentualnie podjąć decyzję o realizacji. Proszę mi to sformułowanie 
przetłumaczyć z polskiego na nasze, bo nie rozumiem.” 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „ Słowo „ewentualnie” znalazło się tam nieszczęśliwie. Jest 
to rzeczywiście deklaracja tych strażaków, którzy jednoznacznie stwierdzili, że będą to realizować.” 
 
Krystyna Stokłosa – Radna Miasta Rybnika: „ W uzasadnieniu do uchwały jest powiedziane, że przenosi się 
100 000 zł z Wydziału Polityki Społecznej na Dom Kultury w Niedobczycach na zorganizowanie Festiwalu 
Orkiestr Dętych. Pan Skarbnik był uprzejmy powiedzieć, że przenosimy z rezerwy, a w uzasadnieniu jest 
napisane, że te środki zostały tam pierwotnie zaplanowane. Prosiłabym, żeby przywiązywać uwagę do tego co 
się pisze w uzasadnieniu.” 
 
Monika Krakowczyk-Piotrowska – Radna Miasta Rybnika zapytała czy w odsetkach od środków 
gromadzonych na rachunkach bankowych są również odsetki od środków na Zakładowy Fundusz Świadczeń 
Socjalnych i czy jest on wyodrębniony na osobnym rachunku. Przypomniała, że w ubiegłym roku w wyniku 
kontroli był zarzut, że nie było osobnego rachunku dla Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych.  
 
Bogusław Paszenda – Skarbnik Miasta odpowiedział, że nigdy nie było zarzutu, o którym mówi Pani Radna. 
Dodał, że kiedyś rzeczywiście wszystkie środki były gromadzone na jednym rachunku bankowym, łącznie  
z funduszem socjalnym i sumami depozytowymi, były robione łączne lokaty i zostały rozliczane odsetki na 
poszczególne rachunki bankowe. Poinformował, że od czasu kontroli, środki ZFŚS są lokowane odrębnie.  
 
Henryk Frystacki – Radny Miasta Rybnika poinformował, że z budynku Remizy OSP Wielopole korzysta 
Klub Sportowy, OSP oraz Rada Dzielnicy. Dodał, że budynek ten jest traktowany jako dom kultury. Następnie 
poprosił, żeby przychylnie popatrzeć na tę rozbudowę. Dodał, że 75% tego obiektu jest wybudowana w czynie 
społecznym przez mieszkańców dzielnicy. 
 
Andrzej Oświecimski – Radny Miasta Rybnika zapytał czy sprawy związane z melioracją będę zrealizowane 
w tym roku. Poinformował, że Dzielnicy Paruszowiec-Piaski występują zagrożenia powodziowe i powstają 
zalewiska.  
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta odpowiedział, że co dwa lata jest czyszczony każdy ciąg. 
Dodał, że te ciągi, o których mówi Radny Oświecimski również będą wyczyszczone.  
 
Piotr Kuczera – Radny Miasta Rybnika poinformował Radnego Frystackiego, że Klub PO jest za rozbudową 
straży w Wielopolu. Dodał, że niejednokrotnie Radni PO apelowali o zwiększenie środków na rozbudowę  
i remonty OSP. Następnie poparł uwagę Radnej Krystyny Stokłosa dot. zapisu uzasadnienia związanego z tym 
remontem.  Zdaniem Radnego Kuczery w uzasadnieniu należałoby wpisać, że konieczna jest rozbudowa OSP 
Wielopole, a dokumentacja projektowo-kosztorysowa określi koszt inwestycji i umożliwi realizację rozbudowy 
oraz określi terminy. Dodał, że jeżeli przekazujemy 20 000 zł i chcemy pomóc tym ludziom, to nad czym się 
jeszcze zastanawiamy. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „To jest plan. Dzisiaj jest deklaracja o realizacji tego 
własnymi siłami i jestem w 100% pewien, że zostanie zrealizowana. Jednak jest to plan i należy mieć trochę 
braku zaufania, że deklaracja zostanie wykonana.” 
 
Piotr Kuczera – Radny Miasta Rybnika: „Brak zaufania jest do nas samych jako do Urzędu Miasta czy do 
tych ludzi, że to będą robić?” 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta odpowiedział, że to jest życiowe doświadczenie. 
 
Wojciech Kilja ńczyk – Radny Miasta Rybnika: „Chciałem wrócić do kwestii poruszonej przez Radną 
Krystynę Stokłosa. Czy mieliśmy jakiś wpływ na zmniejszenie dofinansowania z EFRR? Czy może np. 
przegapiliśmy aktualizację dokumentacji?” 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta odpowiedział, że nie chodziło o dokumentację, gdyż została 
zrealizowana i obiekt został w oparciu o nią wybudowany, natomiast w samym postępowaniu związanym  
z prawem zamówień publicznych został zastosowany warunek, że potencjalny wykonawca musi przedstawić 
referencje, że budował jakieś obiekty, których wartość stanowiła co najmniej 20% tego obiektu, który w takiej 
formie obowiązywał do 2009 roku. Dodał, że po tym roku zaczęła obowiązywać inna zasada i nie wolno było 
określać procentowo tylko kwotowo, a dofinansowanie zostało przyznane w 2012 roku. Następnie 
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poinformował, że postąpiliśmy inaczej niż obowiązywało. Wyjaśnił, że dotyczy to specyfikacji, a nie fizycznie 
wykonanych robót.  
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 3/ 
Za – 15 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 10 radnych 
 
7. Zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Rybnika. 
 
Bogusław Paszenda – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały.  
 
Michał Chmieliński – Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 4/ 
Za – 15 radnych  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 10 radnych 
 
8. Udzielenie dotacji celowej z budżetu Miasta Rybnika na rok 2013 na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, nie stanowiących 
własności gminy. 

 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały.  
 
Michał Chmieliński – Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Zygmunt Gajda – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Działalności Gospodarczej 
poinformował, że projekt uchwały został również pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 5/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
9. Wystąpienie z wnioskiem do Wojewody Śląskiego o komunalizację.  
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały.  
 
Zygmunt Gajda – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Działalności Gospodarczej 
poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika zapytał dlaczego na sali nie działa RSIP. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta odpowiedział, że system chodzi doskonale ale musi się 
łączyć i zajmuje to więcej czasu niż przygotowana prezentacja zdjęciowa. Dodał, że posługuje się materiałami  
z RSIP. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 6/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
10. Zbycie, oddanie w użytkowanie wieczyste oraz nabycie nieruchomości.  
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Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały wraz z ustną autopoprawką 
dotyczącą §2 uzasadnienia, która polegała na zamianie wyrażenia „KWK Chwałowice” na „KWK 
Jankowice”. 
 
Dyskusja dot. §3 pkt 1 (działka 2751/277 i 2753/277 – obręb Orzepowice): 
 
Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika zapytał na podstawie jakiego przepisu nabywamy 
powyższe działki. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta odpowiedział, że są nabywane na podstawie umowy 
notarialnej.  
 
Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika poinformował, że w podstawie prawnej uchwały 
powołujemy się na art. 37 ust. 2 pkt 6 i ust. 3 ustawy o gospodarce nieruchomościami. Następnie zapytał, który  
z powyższych przepisów upoważnia nas do nabycia działki. Dodał, że z powyższych przepisów nie wynika, że 
możemy kupić nieruchomość.  
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „Co do artykułów i paragrafów poszczególnych punktów, 
to te przytoczone, które są w treści uchwały są wystarczające, żeby nabyć nieruchomość na podstawie tej 
ustawy.” 
 
Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika przytoczył zapis art. 37 ust. 2 pkt 6: „ Nieruchomość jest 
zbywana w drodze bezprzetargowej, jeżeli przedmiotem zbycia jest nieruchomość lub jej części, jeśli mogą 
poprawić warunki zagospodarowania nieruchomości przyległej, stanowiącej własność lub oddanej  
w użytkowanie wieczyste osobie, która zamierza tę nieruchomość lub jej części nabyć, jeżeli nie mogą być 
zagospodarowane jako odrębne nieruchomości.” Następnie przytoczył zapis art. 37 ust. 3: „ Wojewoda -  
w odniesieniu do nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa, a odpowiednia rada lub sejmik -  
w odniesieniu do nieruchomości stanowiących własność jednostki samorządu terytorialnego, odpowiednio  
w drodze zarządzenia lub uchwały, mogą zwolnić z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości 
przeznaczone pod budownictwo mieszkaniowe lub na realizację urządzeń infrastruktury technicznej albo innych 
celów publicznych, jeżeli cele te będą realizowane przez podmioty, dla których są to cele statutowe i których 
dochody przeznacza się w całości na działalność statutową. Przepis ten stosuje się również, gdy sprzedaż 
nieruchomości następuje na rzecz osoby, która dzierżawi nieruchomość na podstawie umowy zawartej co 
najmniej na 10 lat, jeżeli nieruchomość ta została zabudowana na podstawie zezwolenia na budowę. Przepisu 
tego nie stosuje się, w przypadku gdy o nabycie nieruchomości ubiega się więcej niż jeden podmiot spełniający 
powyższe warunki.  
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta wyjaśnił, że w powyższych przepisach jest mowa  
o sprzedaży. 
 
Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika „Nieruchomość w planie zagospodarowania 
przestrzennego jest oznaczona symbolem KDX, czyli jest to ciąg pieszo-jezdny. Gdyby droga została ujęta  
w planie jako alternatywna dla remontowanej w przyszłości ul. Podmiejskiej, to w planowaniu należałoby się 
zastanowić m.in. nad tym, jaka to będzie klasa tej drogi, czy most na Rudzie jest technicznie przygotowany do 
przejęcia takiego ruchu. Może być tak, że kupimy tę nieruchomość kupimy i przez 20 lat nic się z nią nie będzie 
działo.” 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „O rozbudowie układu drogowego mówiłem w dalekiej 
perspektywie. Obecnie ul. Podmiejska jest jedynym miejscem dojazdowym. W przypadku jakiejkolwiek awarii 
należy myśleć o alternatywnych objazdach. W realizowanym przez miasto projekcie rozbudowy ul. Rudzkiej 
jednoznacznie wskazana jest konieczność nabycia tej nieruchomości w związku z rozbudową tej ulicy  
i przyszłym wykształceniem znajdującego się tam skrzyżowania.” 
 
Maurycy Motyka – Przedstawiciel Biura Radców Prawnych: „Podstawą prawną do podjęcia uchwały  
w części dotyczącej nabycia nieruchomości nie są przepisy ustawy o gospodarce nieruchomościami, tylko  
art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. a ustawy o samorządzie gminnym.” 
 
Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika: „ Czy w planie zagospodarowania przestrzennego musimy 
mieć wyraźnie określony cel czy może to być cel określony przyszłościowo na zasadzie życzenia?” 
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Maurycy Motyka – Przedstawiciel Biura Radców Prawnych: „ Tego typu kwestia nie wynika z przepisu 
ustawy o samorządzie gminnym. Przepis ten stanowi o tym, iż zasady dot. m.in. nabywania i zbywania 
nieruchomości leżą w kompetencjach przekraczających zarząd i do tego jest potrzebna zgoda rady, chyba że rada 
uchwaliła zasady zbywania bądź nabywania tego typu nieruchomości. Jeżeli takich zasad nie ma, każdorazowe 
nabycie nieruchomości wymaga zgody rady miasta.” 
 
Piotr Kuczera – Radny Miasta Rybnika poinformował, że nie działa RSIP. Następnie stwierdził, że droga 
kończy się na rzece.   
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta odpowiedział, że droga ta jest połączona kładką, po której 
można przejechać np. motorowerem. 
 
Piotr Kuczera – Radny Miasta Rybnika: „Po co kupować nieruchomość, która kończy się na kładce?”  
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta odpowiedział, że trzeba sięgnąć do dokumentacji 
technicznej, żeby rozmawiać bardziej rzeczowo. Zwrócił uwagę, że znajduje się tam przystanek autobusowy 
oraz pompownia ścieków, do której trzeba dojechać. Dodał, że jest również pewna myśl na przyszłość.  
 
Szymon Musioł – Radny Miasta Rybnika zapytał kto jest właścicielem pozostałych działek przy których 
znajduje się droga. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta odpowiedział, że większość działek przy rozbudowie drogi 
zostanie przejętą specustawą, która mówi, że przejmując nieruchomość pod budowę drogi, można zrealizować 
wyłącznie drogę. Dodał, że specustwa zakłada, że nie ma zgody właściciela. Poinformował, że w przypadku gdy 
jest to robione za zgodą właściciela, grunt można przeznaczyć pod drogę lub na jakiś inny cel, niekoniecznie 
tylko i wyłącznie drogowy. Poinformował również, że ta forma jest bezpieczniejszym nabyciem niż specustawa. 
 
Szymon Musioł – Radny Miasta Rybnika zapytał czy pozostałe działki nadal będą należały do prywatnych 
właścicieli. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta odpowiedział, że w bardzo dużej części zostaną zabrane 
specustawą, w miejscach gdzie nie ma newralgicznych rozwiązań. 
 
Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika stwierdził, że gdyby nieruchomość była nabywana  
w związku ze specustawą, to nie byłoby żadnych wątpliwości, natomiast w tym przypadku nie jest przekonany 
do nabycia tej nieruchomości. 
 
Monika Krakowczyk-Piotrowska  – Radna Miasta Rybnika zapytała czy te działki zostały wymienione  
w piśmie skierowanym lata temu do Wojewody, jako działki przejęte na mocy specustawy. Zapytała również czy 
właściciele tych działek mogli ubiegać się o odszkodowanie. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta stwierdził, że to pytanie trochę odbiega od meritum. 
Następnie odpowiedział: „ Działki, które do 1998  roku były wpisane w księgach wieczystych na rzecz osób 
fizycznych, a były wykorzystane pod drogę, to z mocy prawa od 1 stycznia 1999 r. przeszły na własność gmin 
lub Skarbu Państwa. Ludzie mieli możliwość pisać wnioski o wypłatę odszkodowania do końca 2005 r. Ludzie, 
którzy napisali, dostali lub dostaną odszkodowanie, natomiast Ci, którzy nie napisali, nie dostaną 
odszkodowania. W przedmiotowym ciągu drogowym pewnie są nieruchomości, które podlegają pod ten artykuł. 
Natomiast to o czym teraz mówię, nie ma nic wspólnego z tym nabycie nieruchomości.” 
 
Wojciech Kilja ńczyk – Radny Miasta Rybnika poprosił o doprecyzowanie sformułowania – w bardzo dalekiej 
przyszłości. Stwierdził, że być może nie trzeba obecnie kupować tej nieruchomości. Dodał, że jest w stanie  
w Chwałowicach wykazać bardzo wiele naglących potrzeb, które można zrealizować za te środki.  
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „Droga jest projektowana do przebudowy. Projekt 
techniczny jest realizowany i miasto zamierza modernizować tę drogę. Jest to droga wojewódzka – jedna  
z ważnych dróg wylotowych. Pewne fragmenty w części będą wykorzystane pod układ związany z budową 
drogi, ale w części mogą być wykorzystane inaczej.” 
 
Dyskusja dot. §3 pkt 2 (działka 1024/248 i 1269/249 – obręb Orzepowice): 
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Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika stwierdził, że jeżeli prace projektowe dot. drogi są tak 
daleko posunięte, zasadnym byłoby przedstawienie ich Radnym na komisjach i na sesji. Poprosił, żeby  
w przyszłości takie projekty znalazły się na Komisji Rady Miasta. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „ Przepraszam Panie Radny, ale trochę więcej aktywności. 
Nie są to żadne tajemnice. Zarówno mój gabinet jak i Pana Pełnomocnika jest otwarty. Nie ma żadnych 
problemów, żeby się z tym zapoznać.” 
 
Piotr Kuczera – Radny Miasta Rybnika zapytał czy zwyczaj nabywania nieruchomości w trybie notarialnym 
będzie praktykowany również w innych miejscach. Poinformował, że na ul. Wodzisławskiej znajdują się 
nieruchomości, które właściciele chcą sprzedać. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „ Wi ększość naszego społeczeństwa jest roszczeniowa i nie 
życzy sobie, żeby droga przebiegała obok ich nieruchomości, a jeszcze bardziej, żeby zbliżała się do ich działki 
np. poprzez jej rozszerzenie. W większości przypadków nie ma porozumienia z właścicielami, natomiast bywają 
przypadki wyjątkowe, kiedy rozmowa, pokazanie mapy i planu skutkuje porozumieniem.” 
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej wyjaśnił zasadność nabycia 
nieruchomości. Następnie dodał, że „ działki te lepiej wykupić w procedurze, którą dzisiaj proponujemy, 
ponieważ miasto będzie decydowało co tam można zrobić, np. będziemy decydowali o sprzedaży pozostałej 
części działki, ewentualnie dostaniemy na to pieniądze. W momencie, kiedy będzie to uregulowane ze ZRIDem, 
własność automatycznie przejdzie na Marszałka i naszym zdaniem stracimy dosyć cenne tereny.” 
 
Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika poinformował, że Pan Śmigielski i Pan Koper są tak 
zapracowani, że nie chce im przeszkadzać.  
 
Zygmunt Gajda – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Działalności Gospodarczej 
poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 7/ 
Za – 15 radnych  
Przeciw – 8 radnych 
Wstrzymało się – 2 radnych 
 
11. Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Rybnika dla określonych 
terenów. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta zgłosił ustną autopoprawkę, która dotyczyła uwagi nr 3 
złożonej podczas pierwszego wyłożenia projektu do publicznego wglądu (załącznik nr 6 do projektu 
uchwały). Prawidłowa data wpływu uwagi to 23.07.2012 r., a nr działki 582/177. 
 
Następnie Pan Janusz Orzeł – Naczelnik Wydziału Architektury omówił projekt uchwały.  
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 3 złożonej podczas pierwszego wyłożenia projektu 
do publicznego wglądu: /Głosowanie 8/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
Dyskusja dotycząca uwagi nr 1: 
 
Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika: „ W przypadku postawienia budynku na tym terenie, to 
najpierw musi zostać zaprojektowana na działce lub w tym budynku jakaś usługa, natomiast mieszkanie będzie 
towarzyszące. Będzie to fikcja, jaka jest robiona również w naszym mieście. Im większy powstanie obiekt, tym 
większe będzie narażenie na szkody górnicze i naprawę z tym związaną. Nie przekonują mnie usługi, które są 
wprowadzone w tym planie zagospodarowania przestrzennego.”  
 
Zygmunt Gajda – Radny Miasta Rybnika poinformował, że na tych terenach znajdują się już dwa domy 
przyjęć oraz dwa sklepy. Dodał, że nic nie stoi na przeszkodzie, aby powstały następne.  
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Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika stwierdził, że tym bardziej nie widzi sensu, aby w tym 
miejscu powstały kolejne domy przyjęć.  
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 1 złożonej podczas drugiego wyłożenia projektu do 
publicznego wglądu: /Głosowanie 9/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 1 radny 
Wstrzymał się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 4a złożonej podczas drugiego wyłożenia projektu 
do publicznego wglądu: /Głosowanie 10/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 4b złożonej podczas drugiego wyłożenia projektu 
do publicznego wglądu: /Głosowanie 11/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 4c złożonej podczas drugiego wyłożenia projektu 
do publicznego wglądu: /Głosowanie 12/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
Przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi nr 4d złożonej podczas drugiego wyłożenia projektu 
do publicznego wglądu: /Głosowanie 13/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
Zygmunt Gajda – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Działalności Gospodarczej 
poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
Następnie dodał: „ Pomimo tego, że w Radziejowie są szkody górnicze klasy II i III, to jeżeli budynek zostanie 
odpowiednio zabezpieczony i przygotowany będzie można budować. W gminie Jankowice również występują 
szkody górnicze, a mieszkańcy się nie przeprowadzają. Do tej pory z Radziejowa wyprowadziło się kilkanaście 
rodzin do sąsiednich gmin, najczęściej do Marklowic. Wydaje mi się, że tych ludzi można było wcześniej 
zatrzymać.” 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 14/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
12. Ogłoszenie jednolitego tekstu uchwały w sprawie statutów dzielnic. 
 
Daniela Lampert – Sekretarz Miasta omówiła projekty uchwał wraz z autopoprawkami dot. 
następujących dzielnic: Ligota-Ligocka Kuźnia, Maroko-Nowiny, Meksyk, Niedobczyce, Niewiadom, 
Ochojec oraz Wielopole. Autopoprawki stanowią załącznik do protokołu. 
 
Henryk Cebula – Przewodniczący Komisji Samorządu i Bezpieczeństwa poinformował, że projekty 
uchwał zostały pozytywnie zaopiniowane przez Komisję. 
 
 
a) Boguszowice Osiedle 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 15/ 
Za – 25 radnych  
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Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
b) Boguszowice Stare 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 16/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
c) Chwałęcice 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 17/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
d) Chwałowice 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 18/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
e) Golejów 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 19/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
f) Gotartowice 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 20/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
g) Grabownia 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 21/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
h) Kamień 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 22/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
i) Kłokocin 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 23/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
j) Ligota – Ligocka Kuźnia 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 24/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
k) Maroko-Nowiny 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 25/ 
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Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
l) Meksyk 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 26/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
m) Niedobczyce 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 27/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
n) Niewiadom 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 28/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
o) Ochojec 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 29/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
p) Orzepowice 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 30/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
q) Paruszowiec-Piaski 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 31/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
r) Popielów 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 32/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
s) Radziejów 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 33/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
t) Rybnicka Kuźnia 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 34/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
u) Rybnik-Północ 
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Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 35/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
v) Smolna 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 36/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
w) Stodoły 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 37/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
x) Śródmieście 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 38/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
y) Wielopole 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 39/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
z) Zamysłów 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 40/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
ź) Zebrzydowice 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 41/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
13. Ustalenie miesięcznego wynagrodzenia Prezydenta Miasta Rybnika.  

 
Daniela Lampert – Sekretarz Miasta omówiła projekt uchwały. 
 
Michał Chmieliński – Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 42/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta zarządził przerwę w obradach od godz. 18:10 do 
18:45. 
 
14. Rozpatrzenie skargi na Dyrektora Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Rybniku. 
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Leszek Kuśka – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił projekt uchwały oraz sprawozdanie Komisji 
Rewizyjnej z dnia 20 marca 2013 r. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej postanowił rekomendować Radzie 
Miasta Rybnika uchwałę stanowiącą uznanie skargi za bezzasadną. 
 
Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika zapytał czy osobie skarżącej pozostaje tylko droga sądowa. 
 
Pan Leszek Kuśka – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej potwierdził. 
.  

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: /Głosowanie 43/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
 
15. Wnioski, oświadczenia, interpelacje i pytania radnych. 
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta przypomniał radnym o obowiązku złożenia oświadczeń 
majątkowych.  
 
Stanisław Jaszczuk – Wiceprzewodniczący Rady Miasta w imieniu Klubu PiS złożył wszystkim życzenia 
świąteczne.  
 
Anna Gruszka – Radna Miasta Rybnika zapytała dla ilu przedszkolaków zabraknie miejsca w przedszkolach  
i jakie są plany, aby rozwiązać ten problem. 
 
Joanna Kryszczyszyn – Zastępca Prezydenta Miasta odpowiedziała, że w dużej mierze zależy to od rodziców 
dzieci sześcioletnich. Poinformowała, że nie ma przy sobie dokładnych danych, ale najwięcej zalogowało się 
dzieci 3, 4 i 5-letnich, natomiast jeżeli chodzi o dzieci 6 letnie, to w systemie jest ich stosunkowo mało do liczby 
populacji. Dodała, że pełną informację będzie mogła podać dopiero po zapoznaniu się z decyzjami rodziców 
dzieci 6-letnich. Poinformowała również, że w przedszkolach jest 4300 miejsc, natomiast w Rybniku jest  
1368 dzieci 6-letnich, 1522 dzieci 5-letnich, 1618 dzieci 4-letnich i 1595 dzieci 3-letnich. 
 
Anna Gruszka – Radna Miasta Rybnika zapytała o zainteresowanie posyłaniem dzieci 6 letnich do szkoły. 
 
Joanna Kryszczyszyn – Zastępca Prezydenta Miasta odpowiedziała, że są organizowane spotkania  
w przedszkolach, na których są obecni rodzice dzieci 6 letnich. Dodała, że na spotkaniach tych rodzice są 
informowani, że rybnickie szkoły są przygotowane na to, żeby przyjąć dzieci 6 letnie. Poinformowała, że na 
naborze internetowym jest informacja dla rodziców, że z powodu braku miejsc w przedszkolach możemy 
otwierać grupy 6-latków w szkołach. 
 
Anna Gruszka – Radna Miasta Rybnika przypomniała, że na spotkaniu sprawozdawczym w Boguszowicach 
Starych mieszkańcy narzekali na uciążliwości związane z gromadzeniem śmieci przy ul. Kolberga. Następnie 
zapytała czy coś się zmieniło w tej kwestii. Wspomniała, że Ci mieszkańcy prosili również o postawienie znaku 
ograniczającego prędkość na tej ulicy.  
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej odpowiedział, że rzeczywiście występuje 
dużo nieporządku wokół stacji segregacji odpadów i w związku z tym są regularne interwencje ze strony miasta. 
Dodał, że ostatnio prezes tej firmy został ukarany przez Straż Miejską za to, że nie do końca pilnuje tego 
porządku. Poinformował, że jeżeli chodzi o ul. Kolberga, to zawsze tam było ograniczenie prędkości (40 km/h)  
i nie można wprowadzić większego. Wspomniał, że mieszkańcy skarżą się, że kierowcy nie przestrzegają tego 
ograniczenia i jest o tym poinformowana Straż Miejska. Dodał, że reakcja na te zgłoszenia została podjęta. 
 
Wojciech Kilja ńczyk – Radny Miasta Rybnika zapytał o wyniki finansowe spółek, w których miasto ma 
udziały oraz czy Rybnik bierze udział w konsultacjach dot. wstępnego projektu Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2014-2020.  
 
Ewa Ryszka – Zastępca Prezydenta Miasta odpowiedziała, że miasto uczestniczy w konsultacjach (poprzez 
pracowników Urzędu oraz poprzez Subregion Zachodni). Poinformowała, że jest powołany specjalny zespół, 
który się spotyka i pracuje nad wszystkimi projektami i zmianami. Dodała, że zespół ten w najbliższym czasie 
się spotka i będzie chciał wyjść z propozycją łączenia projektów i przygotowywania dużych projektów 
subregionalnych, które mają większe powodzenia. Następnie poinformowała, że jeżeli chodzi o spółki, to nie ma 
przy sobie takiego materiału, ale jeśli jest taka potrzeba to zostanie on przygotowany i przedstawiony Radnym. 
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Krystyna Stokłosa – Radna Miasta Rybnika stwierdziła, że przedstawiona na początku sesji informacja dot. 
spółek jest bardzo uboga. W związku tym zapytała gdzie można się zapoznać z bilansami tych spółek.  
 
Ewa Ryszka – Zastępca Prezydenta Miasta odpowiedziała, że w Wydziale Mienia są informacje  
nt. poszczególnych spółek, natomiast z bilansami można zapoznać się u Pana Skarbnika. 
 
Franciszek Kurpanik – Radny Miasta Rybnika wspomniał, że z informacji publicznej wynika, że firma na 
dokończenie zadania przebudowy ul. Wodzisławskiej ma 28 dni. Stwierdził, że firma ta w tym terminie nie jest 
w stanie skończyć tych prac. W związku z tym zapytał, czy po tym terminie będą naliczane kary umowne i czy 
po tym czasie prace te kontynuować będzie dalej firma „Dromet” czy to zadanie miasto będzie musiało 
dokończyć z własnych środków i innym sposobem. Następnie zapytał na kiedy jest planowane rozstrzygnięcie 
przetargu związanego z remontem ul. Pod Lasem. Poinformował, że w najbliższym czasie złoży wniosek  
w sprawie przyszłego remontu i naprawy ul. Witosa, ponieważ jej stan jest kiepski. Poprosił, aby  
w przyszłorocznym budżecie znalazły się środki na remont tej drogi. 
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej odpowiedział, że jeżeli chodzi  
o ul. Wodzisławską, to kary będą naliczane i że w ciągu 28 dni nie ma szans, żeby skończyć remont  
tej drogi. Dodał, że jego zdaniem prace te wykonywane będę przez jeszcze ok. 2 miesiące. Poinformował,  
że firma Dromet zadeklarowała, że nie zamierza ogłosić upadłości. W związku z tym po upływie 28 dni prace te 
będzie dalej wykonywać. Wyjaśnił, że jeżeli to przedsiębiorstwo ogłosiłoby upadłość, wtedy należałoby 
poszukiwać innej firmy, co wiązałoby się z ogłoszeniem przetargu i droga ta stałaby rozkopana przez min. pół 
roku. Poinformował również, że jeżeli chodzi o ul. Pod Lasem, to najpierw trzeba skończyć remont  
ul. Wodzisławskiej, w czerwcu przewiduje się rozstrzygnięcie przetargu na ul. Pod Lasem i w związku z tym 
prace na tej ulicy zostałyby rozpoczęte w drugiej połowie roku. Natomiast jeżeli chodzi o ul. Witosa 
poinformował, że wniosek został przyjęty i zgodził się z faktem, że ta droga wymaga remontu i trzeba będzie  
o tym pomyśleć przy tworzeniu przyszłorocznego budżetu. 
 
Dariusz Laska – Radny Miasta Rybnika w imieniu studentów rybnickich uczelni podziękował za możliwość 
udostępnienia im sali gimnastycznej. Następnie poruszył kwestię związaną z parkingiem przy Kampusie:  
„30 zł na miesiąc przy założeniu, że 500 studentów na 4000 wszystkich wykupi abonament, to miesięczne 
przychody dla miasta będą wynosić 15000 zł. Co chcemy robić z tymi przychodami? Następnie chciałbym 
poruszyć sprawę związaną z biletami, która została opisana w portalu rybnik.com.pl. Dziwi mnie, że „ winą za 
wadliwą uchwałę obciąża Urząd Miasta i Radnych Pan Kazimierz Berger. Natomiast odpowiada Pani Lucyna 
Tyl, że za przygotowanie regulaminu przewozu odpowiedzialny jest Zarząd Transportu Zbiorowego.” Dziwi 
mnie polemika jednostek miejskich na poziomie mediów. Na portalu pojawiła się również zapowiedź Pani 
Kryszczyszyn, że od dziś wszyscy uczniowie będą mogli korzystać z ulg. Czy powinniśmy przyjąć aktualizację 
tego regulaminu uchwałą Rady Miasta? Czy od dzisiaj Ci uczniowie będą mogli korzystać z ulgowych 
przejazdów? Kolejna sprawa, która zapewne dotarła do Pana Prezydenta dotyczy petycji właścicieli lokali 
gastronomicznych wynajmujących powierzchnię pod ogródki piwne, którzy zwracają się z prośbą o rozważenie 
obniżenia kosztów dzierżawy powierzchni płyty rynku, gdyż z roku na rok pojawią się coraz większa liczba 
restauratorów.” 
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej odpowiedział, że dochody z parkingu będą 
wykazywane w dochodach miasta więc nie da się jednoznacznie powiedzieć na co zostaną wykorzystane. 
Wyjaśnił, że wydatki są również potrzebne na funkcjonowanie parkingu. Dodał, że Pan Prezydent rozważał 
obniżenie tej opłaty dla studentów, w związku z tym zobaczymy jakie te opłaty będą. 
 
Joanna Kryszczyszyn – Zastępca Prezydenta Miasta poinformowała, że nie chce polemizować  
nt. wypowiedzi w prasie czy na portalu rybnik.com.pl i w związku z tym pytanie Radnego zostawi bez 
odpowiedzi. Następnie wyjaśniła: „jeżeli chodzi o uchwałę dot. przewozów, to sprawa zaczęła się od wieku 
kobiet – 65 lat, gdyż zmiany w systemie spowodowały z automatu wycinanie 20-latków w momencie urodzin. 
Zniżka miała dotyczyć wszystkich 20-latków, czyli dla nas jest to rocznik 1993. W celu doprecyzowania tej 
uchwały, na następną sesję zostanie przygotowany projekt uchwały w sprawie zmiany przedmiotowej uchwały, 
w którym znajdzie się zapis: „nie dłużej niż do ukończenia nauki w roku kalendarzowym, w którym kończą  
20 lat”. Gdyby nie te zmiany w systemie, to 20-latek mający legitymację szkolną miałby możliwość zakupu 
biletu miesięcznego i taką możliwość przywróciliśmy, a doprecyzujemy to w uchwale, żeby nie budziło to 
wątpliwości.”  
 
Andrzej Oświecimski – Radny Miasta Rybnika zapytał o plan zagospodarowania przestrzennego dot. 
Obwodnicy Wschodniej. Dodał, że informacja ta jest potrzebna w związku z ubieganiem się o budowę parkingu 
obok przychodni przy ul. Mikołowskiej. Następnie wspomniał o niezamieszkałym budynku znajdującym się 
przy ulicach Przemysłowej i Za Torem. Poinformował, że w tym miejscu mógłby powstać chodnik  
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(ul. Za Torem). Wspomniał, że w tej sprawie zwrócił się do Pani Dyrektor Michalskiej, która poprosiła o kontakt 
z Panem Prezydentem Śmigielskim, względnie z Panem Pełnomocnikiem Koperem. Następnie poprosił  
o pozytywne załatwienie tej sprawy.   
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta odpowiadając na pytanie Radnego Dariusza Laski  
w sprawie obniżenia kosztów dzierżawy powierzchni płyty rynku poinformował, że nie przewiduje obniżki, 
którą miałby przedstawić Panu Prezydentowi, ponieważ nie ma problemu z chętnymi, jest ich więcej niż 
możliwości powierzchniowych na rynku.  Przypomniał, że opłata ta wynosi 30 zł za m2 i jest wnoszona 
systematycznie.  
Odpowiadając na pytanie Radnego Oświecimskiego w sprawie Obwodnicy Wschodniej poinformował, że do 
dzisiaj funkcjonuje wyłącznie w studium zagospodarowania przestrzennego, a plan, który obejmuje ten obszar 
miasta jest w opracowaniu, ponieważ został zaskarżony i za ok. 1,5 miesiąca będzie wyłożony do publicznego 
wglądu. Dodał, że w tym planie pojawi się uszczegółowiony przebieg Obwodnicy Wschodniej (od skrzyżowania 
Wielopolska - Mikołowska do skrzyżowania Prosta - Karola Miarki). 
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika zwrócił uwagę Panu Prezydentowi Śmigielskiemu, że miał 
rację odnośnie RSIP, który nie działał. Następnie zapytał jaka kwota w ubiegłym roku wpłynęła do budżetu 
miasta z tytułu podatku od akwenów wodnych (zalew Elektrowni Rybnik). 
 
Bogusław Paszenda – Skarbnik Miasta wyjaśnił, że nie ma podatku od akwenu, tylko jest podatek od gruntu 
pod akwenem, który jest groszowy. W związku z tym będzie to kwota mniejsza niż 2000 zł. 
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika zapytał ile wynosi stawka za m2. 
 
Bogusław Paszenda – Skarbnik Miasta: „ Jest to tajemnica skarbowa więc jak się dowiem, to na ucho Panu 
Radnemu powiem, gdyż nie można wymienić podatnika i oficjalnie powiedzieć ile płaci podatku.” 
   
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika wyjaśnił, że pyta o stawkę za m2. Następnie poinformował, że 
z gazet dowiedział się, że Rybnik wprowadza kolejną opłatę za korzystanie z parkingu przy ul. Zebrzydowickiej 
(obok Domusu) i w związku z tym zapytał czy to jest normalne, że Rada Miasta o takich rzeczach dowiaduje się 
z prasy. Dodał, że tego typu sprawy powinny zostać zaopiniowane przez Komisję Rady Miasta. Poruszył 
również sprawę nawierzchni drogi na skrzyżowaniu ulic 1 Maja i Śląska w Chwałowicach oraz wyregulowania 
na tym skrzyżowaniu sygnalizacji świetlnej.  
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej wyjaśnił, że wszystkie sprawy, które 
należą do kompetencji Rady są kierowane do Rady Miasta i przez nią opiniowane, natomiast jeżeli coś nie trafia 
do tego organu, to wynika z przepisów, że jest to w kompetencji Prezydenta i Rada nie musi tego opiniować. 
Dodał, że na Komisji Komunikacji i Transportu Zbiorowego są przekazywane różne informacje, w tym nt. 
parkingów. Wyjaśnił, że intencją wprowadzania opłat za przedmiotowy parking nie jest zarabianie pieniędzy 
przez miasto, lecz uporządkowanie sytuacji ilości pojazdów w ścisłym centrum miasta. Następnie przypomniał, 
że Plaza na swoim parkingu wprowadziła odpłatność, w związku z powyższym wszyscy, a w szczególności 
pracownicy tego centrum handlowego zaczęli zajmować wszelkiego rodzaju dostępne miejsca, gdzie można 
zostawić samochód bez opłaty. Wyjaśnił, że wprowadzenie opłat za parkowanie na tym parkingu ma na celu 
porządek i bezpieczeństwo. Odpowiadając na pytanie dot. skrzyżowania w Chwałowicach poinformował, że 
zaasfaltowanie przekopu po przebudowie sygnalizacji czeka na pogodę, firma dostała polecenie, aby uzupełniać 
na bieżąco w tym miejscu materiał. Pan Pełnomocnik zadeklarował, że tego dopilnuje. Poinformował, że 
sygnalizacja świetlna najprawdopodobniej nie działa jeszcze w pełnym cyklu.  
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta dodał, że dziury na tym skrzyżowaniu są zasypywane po 
każdej interwencji. Natomiast po przejechaniu przez to skrzyżowanie dużej ilości samochodów znowu robi się 
to samo.  
 
Zygmunt Gajda – Radny Miasta Rybnika: „ Chciałbym poprosić Przewodniczącego Komisji Samorządu  
i Bezpieczeństwa, żeby w przyszłości na posiedzenie Komisji razem ze służbami mundurowymi zaprosił 
przedstawicieli Nadleśnictwa, aby powiedzieli jaki jest stan naszych lasów i jakie żyją w nich zwierzęta.” 
Następnie zapytał kiedy rozpoczną się pracę na ul. Niepodległości. Zaproponował, aby poszerzyć skrzyżowanie 
ulic Śląskiej i Okulickiego. 
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej odpowiedział, że ul. Niepodległości jest  
w trakcie procedury przetargowej i w związku z tym prace powinny się rozpocząć w połowie roku. 
Poinformował, że jest problem ze skrzyżowaniem ulic Śląskiej i Okulickiego, natomiast tereny wokół tego 
skrzyżowania są prywatne i nie wszyscy chcą je oddać pod teren drogi, ponadto na tym skrzyżowaniu znajduje 
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się drzewo, które należałoby wyciąć, natomiast nie ma na to zgody. Dodał, że miasto szuka rozwiązania, aby to 
skrzyżowanie było bardziej bezpieczne, ale nie da się tego załatwić z dnia na dzień. 
 
Bogusław Paszenda – Skarbnik Miasta: „ Przepraszam Państwa i Pana Radego, że dałem się „zastrzelić”. 
Grunty te były opodatkowane bardzo długo, ponieważ od momentu wyznaczenia tego terenu pod budowę 
Elektrowni, nikt z tej firmy nie pomyślał, że należy je zmienić w ewidencji geodezyjnej. Więc dopóki 
funkcjonowały jako tereny rolne, użytkowane przez przedsiębiorcę były opodatkowane. Potem weszliśmy  
w spór, ponieważ Elektrownia chciała wymusić wstecz zmianę klasyfikacji w ewidencji gruntów i budynków  
i zwrot podatku – niczego nie uzyskali. W końcu wystąpili do Prezydenta Miasta o zmianę klasyfikacji i od 
momentu zmiany tej klasyfikacji, zmieniły się przepisy, także jesteśmy w sporze z wojewódzkim funduszem, 
który powinien był za jakieś 1,5 roku płacić za Elektrownię, ale nie chce tego robić. Od momentu zmiany 
klasyfikacji gruntów, na grunty pod wodami powierzchniowymi płynącymi. Zalew jest na rzece Rudzie, czyli 
jest traktowany jako rozlewisko rzeki, w związku z tym z mocy art. 2 ust. 3 pkt 2 ustawy o podatkach i opłatach 
lokalnych, od momentu wpisu o zmianach w zapisie w ewidencji gruntów i budynków jest nieopodatkowany.” 
 
Piotr Kuczera – Radny Miasta Rybnika poparł sugestię Pana Radnego Gajdy. Wspomniał, że być może 
udałoby się pójść tokiem rozumowania, który przedstawił Prezydent Śmigielski w Orzepowicach. Dodał, że 
umowa notarialna spowodowałaby, że wykupienie budynku załatwiłoby sprawę i w związku z tym może warto 
byłoby podjąć takie negocjacje. Podziękował za odpowiedź  na interpelację dot. chodnika przy ul. Różyckiego. 
Przypomniał, że w piśmie tym pytał o petycję 100 mieszkańców, która została złożona we wrześniu 2011 roku 
do Prezydenta Miasta dot. prośby mieszkańców o budowę tego chodnika. Wspomniał, że w Radzie Miasta ma 
poparcie jeżeli chodzi ten temat, gdyż tą sprawą zajmowali się m.in. Rada Krystyna Stokłosa oraz Radny 
Henryk Cebula. Poinformował, że w odpowiedzi na złożoną interpelację uzyskał informację, że budowa 
chodnika była brana wstępnie pod uwagę w roku 2012, jednakże z uwagi na ograniczone środki finansowe nie 
została uwzględniona do realizacji. Następnie zapytał czy ta inwestycja zostanie uwzględniona i zrealizowana  
w 2013 roku.  
    
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej odpowiedział, że pomimo tego, że budowa 
tego chodnika nie była zaplanowana w budżecie miasta na 2013 rok, to wychodząc naprzeciw wnioskom, zrobił 
dokładną dokumentację (geodezyjną, własnościową i zdjęciową) całej drogi. Wyjaśnił, że jest bardzo duży 
problem z budową tego chodnika m.in. z uwagi na brak terenu, konieczność przebudowy znacznej ilości płotów, 
oraz konieczność przebudowy w pewnych fragmentach uzbrojenia energetycznego. Poinformował, że same 
prace wstępnie zostały wycenione na ok. 1 mln zł, uwzględniając fakt, że właściciele nieruchomości, których 
jest bardzo dużo zechcieliby oddać część swojego terenu pod budowę tego chodnika. Dodał, że ta inwestycja 
wiąże się również z budową kanalizacji deszczowej i nie da się jej wykonać szybko i tanio.  
 
Józef Piontek – Radny Miasta Rybnika poprosił o zamontowanie oświetlenia na ulicy Robotniczej. 
Wspomniał o konieczności oświetlenia przystanku znajdującego się przy ul. Mikołowskiej na Paruszowcu. 
Następnie zapytał o sprawy związane z remontem ul. Bieli. 
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej przypomniał, że remont ul. Bieli nie 
znalazł się w tegorocznym budżecie. Stwierdził, że taki remont należałoby przeprowadzić. Poinformował, że 
zajmie się sprawą związaną z oświetleniem przystanku przy ul. Mikołowskiej. Natomiast odpowiadając na 
pytanie dot. oświetlenia ul. Robotniczej wyjaśnił, że sprawa była omawiana obecnie z firmą Tauron (kiedyś 
Vattenfall), ale zmiany organizacyjne zachodzące w tych firmach spowodowały, że rozmowy z nimi 
prowadzone nie zostały w pełni zrealizowane. Dodał, że w tym roku niektóre prace na tej ulicy będą 
wykonywane. 
 
Piotr Kuczera – Radny Miasta Rybnika w imieniu Klubu Radnych PO złożył wszystkim życzenia świąteczne. 
Poprosił o przekazanie życzeń Panu Prezydentowi z najlepszymi życzeniami zdrowia.  
 
Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika poprosił o umożliwienie ludziom jeżdżenia zgodnie  
z przepisami prawa o ruchu drogowym, gdyż kierowcy unikają jazdy przy prawej krawędzi jezdni i w związku  
z tym przekraczają oś drogi, gdyż pobocza są zdewastowane. Dodał, że ma na myśli takie ulice jak: Robotnicza, 
Księdza Pojdy, Mikołowska oraz Powstańców Śląskich. Zwrócił uwagę na pismo, które dostał od Pani 
Prezydent Ewy Ryszki odnośnie ulicy Brzozy, z którego wynikało, że z tą ulicą nie da się nic zrobić. Dodał, że 
w piśmie, które złożył, nie miał na myśli kapitalnego remontu tej drogi, tylko bieżące naprawienie nawierzchni. 
Przypomniał, że chodnik na ul. Robotniczej był naprawiany i prosił o gwarancyjne wyprofilowanie wpustów 
ulicznych, ale nie zostało to zrobione. Poprosił, aby naprawić nawierzchnię ulicy Brzozy. Poinformował, że 
jeżeli chodzi o łatanie drogi, to w kierunku Karwiny, droga przygraniczna jest połatana, ale jeździ się po niej jak 
po równym asfalcie.  
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Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej poinformował, że zapisał kwestie dot.  
dróg, o których wspomniał Radny Kołodziejczyk. Przypomniał, że jest rozstrzygnięty przetarg na naprawy 
pozimowe, w związku z tym zostanie wszystko naprawione, regulacja wpustów również. Dodał, że z 
odpowiedzi od Pani Prezydent wynikało, że ul. Brzozy nie będzie remontowana, natomiast jeżeli chodzi o 
naprawy bieżące, to droga ta również będzie nimi objęta. Wspomniał, że ulica Brzozy również czeka na 
porządną inwestycję. Odnosząc się do łatania dróg w innych krajach Pan Pełnomocnik zapytał czy na tym 
odcinku występuje kanalizacja. Stwierdził, że jeżeli w drodze nie ma studzienek kanalizacyjnych, to łatanie 
dziur wygląda dużo lepiej.  
  
Jan Mura – Wiceprzewodniczący Rady Miasta życzył wszystkim zdrowych i wesołych świąt. Przypomniał  
o rekolekcjach, które odbędą się w sobotę. 
 
Monika Krakowczyk-Piotrowska – Radna Miasta Rybnika poinformowała, że jest pytana przez 
mieszkańców, czy wprowadzenie opłat za korzystanie z parkingu przy ul. Zebrzydowickiej jest zemstą za to, że 
nie zgodzili się na sprzedaż tego terenu. Zapytała, gdzie mają parkować osoby, które pracują  
w galeriach handlowych i nie stać ich na miejskie parkingi, gdyż dostają wynagrodzenie w wysokości 1600 zł. 
Dodała, że nawet na obrzeżach miasta nie ma bezpłatnych parkingów. Następnie zapytała Panią Prezydent 
Kryszczyszyn, która odpowiada zarówno za kwestie związane z transportem jak i edukacją, czy we wrześniu, 
kiedy rekomendowała Radzie Miasta uchwałę w sprawie regulaminu przewozu osób, bagażu lub zwierząt  
w komunikacji miejskiej organizowanej przez ZTZ nie wiedziała, że ograniczenie wieku uczniów do 20-tego 
roku życia jest błędne. Dodała, że to nie kto inny, tylko Pani Prezydent Kryszczyszyn powinna na to zwrócić 
uwagę.  
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej odpowiedział, że wprowadzenie opłat za 
korzystanie z parkingu przy ul. Zebrzydowickiej nie jest zemstą. Podkreślił, że obowiązkiem Rady Miasta  
i Prezydenta Miasta jest dbanie o porządek w mieście i w związku z tym wprowadzenie opłat za korzystanie  
z tego parkingu jest próbą zapanowania nad tym. Kierowcy muszą liczyć się z tym, że za parkowanie 
samochodu trzeba zapłacić. Wyjaśnił, że miasto ponosi koszty związane mi.in. z utrzymaniem czystości na 
parkingu, sprzątaniem i odśnieżeniem. Dodał, że m.in. pracownicy galerii handlowych mają możliwość 
wykupienia abonamentu w wysokości 100 zł/miesiąc, który jest dla nich opłacalny. Następnie zachęcił 
pracowników m.in. galerii handlowych do korzystania z komunikacji miejskiej, wtedy nie będzie problemu  
z opłatami za parking. Poinformował również, że inwestorom nie opłaca się budowanie parkingów 
wielopoziomowych, żeby zwiększyć liczbę miejsc parkingowych i nie wie czy miasto będzie stać na 
wybudowanie takich parkingów. Stwierdził, że w centrum jest mało miejsc parkingowych i należy zachęcić 
ludzi, aby do centrum dojeżdżali komunikacji miejską. 
 
Joanna Kryszczyszyn – Zastępca Prezydenta Miasta: „Uczeń kończący technikum tj. uczeń 20-letni, czyli 
obecnie rocznik 1993. Zapis w uchwale mówi o roczniku. System spowodował te zmiany. Żeby ujęty był cały 
rok kalendarzowy nie ma potrzeby zmiany rocznika, ponieważ uczeń 20-letni tj. osoba kończąca technikum. 
Jako osoba zarządzająca oświatą wiedziałam ile uczniowie mają lat, nawet zdawałam sobie sprawę z tego, że 
jeżeli 6-latki pójdą do szkoły, wiek ten się obniży, damy szansę również repetentom. Nie wiek jest ważny, tylko 
w tym wypadku zadziałanie systemu, a żeby nie było dyskusji, wprowadzimy zapis – cały rok kalendarzowy. Na 
logikę jeżeli osoba w styczniu kończy 20 lat, to w lutym ma 20 lat, a nie 21, w marcu i w kwietniu również ma 
20 lat i posiada legitymację szkolną. Chcąc pomóc kobietom, które obchodzą urodziny, to żeby skorzystać z tej 
ulgi spowodowaliśmy te perturbacje w systemie.” 
 
Krzysztof Szafraniec – Radny Miasta Rybnika poinformował, że na zebraniach sprawozdawczych  
w północnych dzielnicach Rybnika, oprócz wielu pytań związanych z gospodarką odpadami, pojawiały się 
pytania dot. planu zagospodarowania przestrzennego, w związku z tym poprosił o informację na ten temat. 
Poinformował również, że mieszkańcom, którzy mają działki lub nawet zabudowania wokół zalewu 
rybnickiego, miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego znacznie ograniczył możliwość korzystania  
z tych działek, gdyż nie można na tych nieruchomościach nic wybudować, ani rozbudować budynków. Dodał, 
że tych terenów sprzedać nie można, bo kto je kupi, skoro w planie zagospodarowania przestrzennego widnieją 
jako tereny zalewowe. Poruszył również temat dot. dzielnic, które nie mają kanalizacji. Wspomniał, że 
Chwałęcice i Stodoły pogodzili się z brakiem tej kanalizacji, natomiast irytuje ich, że PWiK, który wywozi  
z tych dzielnic nieczystości ciekłe do naszej oczyszczalni znajdującej się w Orzepowicach, pobiera za to opłatę 
w wysokości 200 zł. Następnie zapytał jak został obliczony ten koszt i poprosił o logiczne wytłumaczenie tego 
faktu. Dodał, że koszt wywozu jest większy niż opłata za korzystanie z kanalizacji. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta poinformował, że jeżeli chodzi o plan zagospodarowania 
przestrzennego obejmujący północne dzielnice Rybnika, to jutro mija termin, w którym wykonawca został 
wezwany do złożenia reszty materiałów. Dodał, że zostaną naliczone kary umowne. Następnie wyjaśnił, że 
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zerwanie umowy nie będzie najlepszym rozwiązaniem, ponieważ to, co już zostało zrealizowane przez tego 
wykonawcę, jest do przyjęcia więc powoduje to szybsze zakończenie niż rozpoczynanie wszystkiego od 
początku. Wyjaśnił, że takie rozwiązanie zaproponuje, jeżeli okaże się, że to firma ta zrobiła do tej pory oraz to 
co jutro dostarczy będzie rzetelne. Odpowiadając na pytanie dot. nieruchomości wokół zalewu rybnickiego 
(dzielnica Stodoły) zwrócił uwagę, że  chodzi o zabudowania, które znajdują się zaraz za zaporą. Poinformował, 
że muszą tam być ograniczone możliwości zarówno rozbudowy jak i przebudowy, gdyż tereny te są 
niebezpieczne i w planie zagospodarowania przestrzennego od dawna, a szczególnie od 1997 r. jest zapis dot. 
niemożliwości inwestowania w tym terenie i posiadania zabudowy, a to co stoi może się zużyć technicznie. 
Dodał, że na tych terenach można posiadać działkę rekreacyjną i nie ma lepszego rozwiązania i nie należy się 
spodziewać, żeby kiedykolwiek było inaczej. Odnosząc się do wywozu nieczystości ciekłych poinformował, że  
taka jest cena na rynku i jeżeli ktoś uważa, że można taniej wywozić nieczystości ciekłe, to ma możliwość 
otwarcia firmy i prowadzenia takiej działalności.  
 
Henryk Frystacki – Radny Miasta Rybnika poprosił o interwencję w sprawie wyrwy na nowym przejściu dla 
pieszych na ul. Gliwickiej (na wysokości trybuny krytej). Dodał, że stwarza to niebezpieczeństwo dla pieszych. 
Zwrócił uwagę, że ulica Strąkowska nie nadaje się do ruchu, gdyż jej stan jest katastrofalny. Zaproponował, aby 
dziury które powstały na tej drodze zasypać ścinkami asfaltu.  
 
Janusz Koper – Pełnomocnik ds. Dróg i Gospodarki Komunalnej poinformował, że uwagi zostały zapisane  
i jutro służby zajmą się zapadliskiem. Poinformował również, że przyjrzy się ul. Strąkowskiej. Przypomniał, że 
ustawa o ochronie środowiska nie pozwala wykorzystywać frezu asfaltowego do naprawiania dróg, natomiast  
w bardzo ograniczonym zakresie można używać remiksera – odpadu, z którego wykonawca musi się rozliczać  
i wykazać w jaki sposób został zagospodarowany.  
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta złożył wszystkim życzenia wielkanocne.  
Następnie o godz. 19:50 zamknął sesję Rady Miasta.  
 
Protokołowały: 
Klaudia Korduła-Krybus i Ksenia Hałacz. 
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Wyniki głosowań: 
 
/Głosowanie 1/ 
Za – 10 radnych  
Przeciw – 15 radnych 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Przeciw 
2. Michal Chmielinski,BSR,Przeciw 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Przeciw 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Przeciw 
6. Anna Gruszka,PiS,Przeciw 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Przeciw 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO,Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO,Za 
10. Minika Krakowczyk- Piotrowska,PO,Za 
11. Piotr Kuczera,PO,Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO,Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Przeciw 
14. Dariusz Laska,PO,Za 
15. Jan Mura,BSR,Przeciw 
16. Szymon Musiol,PO,Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Przeciw 
18. Wojciech Piecha,PiS,Przeciw 
19. Jozef Piontek,BSR,Przeciw 
20. Jozef Skrzypiec,BSR,Przeciw 
21. Henryk Ryszka,BSR,Przeciw 
22. Krystyna Stoklosa,PO,Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO,Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Przeciw 
25. Henryk Frystacki,BSR,Przeciw 
 
/Głosowanie 2/ 
Za – 15 radnych  
Przeciw – 10 radnych  
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronisław Drabiniok,PO,Przeciw 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO,Przeciw 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO,Przeciw 
10. Monika Krakowczyk-Piotrowska,PO,Przeciw 
11. Piotr Kuczera,PO,Przeciw 
12. Franciszek Kurpanik,PO,Przeciw 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO,Przeciw 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO,Przeciw 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO,Przeciw 
23. Krzysztof Szafraniec,PO,Przeciw 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 3/ 
Za – 15 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 10 radnych 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Wstrzymał się 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO,Wstrzymał się 
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9. Wojciech Kiljanczyk,PO,Wstrzymał się 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO,Wstrzymał się 
11. Piotr Kuczera,PO,Wstrzymał się 
12. Franciszek Kurpanik,PO,Wstrzymał się 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO,Wstrzymał się 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO,Wstrzymał się 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO,Wstrzymał się 
23. Krzysztof Szafraniec,PO,Wstrzymał się 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 4/ 
Za – 15 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 10 radnych 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Wstrzymał się 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO,Wstrzymał się 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO,Wstrzymał się 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO,Wstrzymał się 
11. Piotr Kuczera,PO,Wstrzymał się 
12. Franciszek Kurpanik,PO,Wstrzymał się 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO,Wstrzymał się 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO,Wstrzymał się 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO,Wstrzymał się 
23. Krzysztof Szafraniec,PO,Wstrzymał się 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 5/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
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24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 6/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 7/ 
Za – 15 radnych  
Przeciw – 8 radnych  
Wstrzymało się – 2 radnych  
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Przeciw 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO,Przeciw 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO,Przeciw 
10. Monika Krakowczyk-Piotrowska,PO,Przeciw 
11. Piotr Kuczera,PO,Przeciw 
12. Franciszek Kurpanik,PO,Wstrzymał się 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO,Przeciw 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO,Przeciw 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO,Przeciw 
23. Krzysztof Szafraniec,PO,Wstrzymał się 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 8/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
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8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 9/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 1 radny 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Przeciw 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 10/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
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23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 11/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 12/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 13/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
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7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 14/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 15/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
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22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 16/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 17/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 18/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
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6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 19/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 20/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
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21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 21/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
 
/Głosowanie 22/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 23/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
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4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 24/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 25/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
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19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 26/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 27/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 28/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
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3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 29/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
 
/Głosowanie 30/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
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17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 31/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 32/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 33/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
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1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 34/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 35/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
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16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 36/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 37/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 38/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
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1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 39/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 40/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
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15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 41/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 
/Głosowanie 42/ 
Za – 25 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO, Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO, Za 
10. Monika Krakowczyk-   Piotrowska,PO, Za 
11. Piotr Kuczera,PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO, Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO, Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef  Skrzypiec,BSR,Za 
21. Henryk Ryszka,BSR,Za 
22. Krystyna Stoklosa,PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec,PO, Za 
24. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
25. Henryk Frystacki,BSR,Za 
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/Głosowanie 43/ 
Za – 24 radnych  
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
 
1. Henryk Cebula,PiS,Za 
2. Michal Chmielinski,BSR,Za 
3. Bronislaw Drabiniok,PO,Za 
4. Kazimierz Salamon,BSR,Za 
5. Zygmunt Gajda,BSR,Za 
6. Anna Gruszka,PiS,Za 
7. Stanislaw Jaszczuk,PiS,Za 
8. Benedykt Kolodziejczyk,PO,Za 
9. Wojciech Kiljanczyk,PO,Za 
10. Monika Krakowczyk-Piotrowska,PO,Za 
11. Piotr Kuczera,PO,Za 
12. Franciszek Kurpanik,PO,Za 
13. Leszek Kuska,SR2010,Za 
14. Dariusz Laska,PO,Za 
15. Jan Mura,BSR,Za 
16. Szymon Musiol,PO,Za 
17. Andrzej Oswiecimski,BSR,Za 
18. Wojciech Piecha,PiS,Za 
19. Jozef Piontek,BSR,Za 
20. Jozef Skrzypiec,BSR,Za 
21. Krystyna Stoklosa,PO,Za 
22. Krzysztof Szafraniec,PO,Za 
23. Andrzej Wojaczek,PiS,Za 
24. Henryk Frystacki,BSR,Za 
 

 


